
Grønlandsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 30. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Spørgsmål 127
I Aftalen om Arktis-kapacitetspakke står der følgende: »Partierne noterer sig, at der uden 
for pakken er afsat midler til renovering af landingsbanen i Kangerlussuaq inden for 
Forsvarsministeriets ramme, hvilket er til gavn for både Forsvaret og Grønland«.
Vil ministeren oplyse beløbets størrelse, og hvornår denne renovering kan forventes at 
være færdig? Hvilke andre udgifter ventes Forsvaret afholde i Kangerlussuaq fremadret-
tet, og er der taget stilling til SAR helikopterens fremtidige placering når landingsbanen i 
Nuuk åbner i efteråret 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Aaja Chemnitz Larsen (IA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Aaja.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Aaja Chemnitz Larsen
formand
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